
Dobry den pan Hruskovic, 
Dakujemm vam za vas postoj a vyjadrenie. 
Nieco zle sa deje okolo skoly a aj preto som vas zvolala na stretnutie. 
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> 
Dobrý deň pani riaditeľka, 
dnes som bol kontaktovaný redaktorom z TV Markíza so žiadosťou o rozhovor. Samotný 
rozhovor som odmietol, pre Vašu informáciu Vám však nižšie preposielam stanovisko, 
ktoré som p. redaktorovi poskytol. 
S pozdravom, 
 
Hruškovič 
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Dátum:Tue, 18 Dec 2012 11:51:45 +0100
Od:jaroslav.hruskovic@ozsova.sk 
Pre:maloch@markiza.sk 

 

Dobrý deň pán Maloch, 
príjmite prosím ospravedlnenie, napriek mimoriadnej snahe sa mi nepodarilo 
preorganizovať môj program a teda nebudem mať možnosť sa s Vami stretnúť. Dovolil 
som si však pripraviť pre Vás krátke stanovisko za OZ Sova: 
Viac ako predstavitelia OZ SOVA sme predovšetkým rodičia, ktorí majú záujem na 
základe dobrovoľnosti podporovať vzdelávanie našich detí, pričom máme možnosť 
kontrolovať účel vynaloženia našich príspevkov. Sme presvedčení, že fungujúce 
mechanizmy verejnej kontroly sú najlepším spôsobom ako predchádzať nedorozumeniam 
o použití financií. Rovnako si však myslíme, že komunikácia o problematike príspevkov 
by sa mala týkať výlučne komunity zúčastnených rodičov. 
Ďakujem za porozumenie, 
Hruškovič 
Ing. Jaroslav Hruškovič 
OZSova 
  
 




